

■ Übersichten Review articles

- 143 Kognitive Hirnleistungen des präfrontalen Kortex. Neurowissenschaft und Klinik**
Cognitive functions of the prefrontal cortex. Neuroscience and clinic
B. Kopp · S. Tabeling · C. Moschner · K. Wessel
- 153 Neurotuberkulose. Eine anhaltende klinische Herausforderung**
Neurotuberculosis. A continuing clinical challenge
B.-M. Mackert · J. Conradi · C. Loddenkemper · F.K.H. van Landeghem · R. Loddenkemper
R. Ignatius · T. Schneider
- 167 „Therapeutic drug monitoring“ in Epileptologie und Psychiatrie**
Therapeutic drug monitoring in epileptology and psychiatry
C. Brandt · P. Baumann · G. Eckermann · C. Hiemke · T.W. May · B. Rambeck
B. Pohlmann-Eden
- 175 Riechstörungen bei Morbus Parkinson. Ein neues Kardinalsymptom mit Relevanz für die Früh- und Differenzialdiagnose?**
Olfactory dysfunction in Parkinson's disease. Its role as a new cardinal sign in early and differential diagnosis
B. Herting · S. Bietenbeck · K. Scholz · A. Hähner · T. Hummel · H. Reichmann

■ Originalien Original articles

- 185 Zerebral bedingte Gesichtsfelddefekte aus Patientensicht. Gesundheitsbezogene und sehspezifische Lebensqualität unter Verwendung des SF-36 und des NEI-VFQ**
Visual field defects after cerebral lesions from the patient's perspective. Health- and vision-related quality of life assessed by SF-36 and NEI-VFQ
C. Gall · I. Mueller · C. Kaufmann · G.H. Franke · B.A. Sabel
- 195 Detektion kardialer und extrakardialer Rechts-links-Shunts bei jüngeren Schlaganfallpatienten**
Detection of cardiac and extracardial right-to-left shunts in young stroke patients
V. Sirkis · B. Fraiture · S. Gass · G. Layer · R. Zahn · J. Senges · A. Grau

■ Kasuistiken Case reports

- 202 Münzkopfschmerz. Eine bislang wenig bekannte Kopfschmerz-erkrankung**
Nummular headache. Until now a little known disorder
T. Kraya · C. Gaul
- 206 Foix-Chavany-Marie-Syndrom. Anarthrie und Dysphagie nach zweizeitigen bilateralen Mediateilinfarkten**
Foix-Chavany-Marie syndrome. Anarthria and severe dysphagia after sequential bilateral infarction of the middle cerebral artery
M. Guhra · M. Poppenborg · C. Hagemester
- 209 Neuralgische Schulteramyotrophie oder Vertebralisdissektion? Eine abwegige Differenzialdiagnose?**
Differential diagnosis of neuralgic amyotrophy and vertebral artery dissection.
A. Wöller · K. Plenagl · R. Ilg · H. Stimmer · M. Mühlau

■ Aktuelles Short communication

- 212 Fumarat in der Behandlung der Multiplen Sklerose. Mögliche Wirkmechanismen und Studien**
Fumaric acid and its esters in the treatment of multiple sclerosis. Studies and effects
M. Stangel · D. Moharreggh-Khiabani · R.A. Linker · R. Gold